



Expat Communication, partner of the Paris Region for fostering attractivity

Our services to boost the integration of international talents listed by the Paris Region.

Come for business, stay for life

This is the pledge of the Paris Region to attract foreign investors. Expat Communication has been listed as an official partner of this initiative with its services of intercultural integration, coaching for international talents and career support for expatriate spouses.

A convincing promise of integration for expatriates

Indeed, in 2001, the Paris region welcomed 404 international projects, an increase of 20% compared to 2020 despite the Covid crisis. A feat that has led to the creation of 10,200 new jobs.

The Brexit contributed to this movement. By the end of 2021, 203 projects had been confirmed for the Paris Region as a result of the Brexit.

A platform of selected partners for attractivity

This platform of selected partners is a place where international companies can connect to a network of reputable service providers specialized in accounting, legal matters, recruitment and more. Like Expat Communication, they will have their clients covered with extensive experience in supporting international clients thrive in Paris Region.

Expat Communication services to boost international talents integration

Our mission is to share with international talents the keys to a successful and fulfilling expatriation, during the entire length of their assignment. This service is provided all around the world, in eight languages, and driven by the expertise of our Coach Academy.

Our services :

1. Supporting expatriates : giving the keys to an assignment in France.

Settling in France remains a challenge.

Our services are designed to help the assignees identify and connect with their challenges and establish strategies to adapt.

Programs :

- One day group training for expat spouses : My project in France.
- Individual or couple 4 hours coaching : My project in France.
- Expat Guide to settling in France : Blossoming in France.
- Information, community and coaching platform : Club Expat Premium

2. Intercultural : giving the keys to the French culture.

Far away from classic trainings, our intercultural programs rest on approaches linked to coaching. These workshops, to follow individually or as a group, are destined to identify one's personal set of values. Then compare them to the French values. From there, participants can better understand the cultural challenges they might face and explore the ways to a positive behavior in the long run.

This deep and personalized approach has quickly convinced our most demanding collaborators.

3. Career programs : giving the keys to a career in France.

Expatriation means taking a professional risk. Most of the time, the experience is a success, for both the company and the employee. But the few failures come at a high cost.

For the spouses, expatriation is a time to re-invent oneself. It shouldn't feel like a sacrifice.

Our career programs encourage expatriates and their spouses to better handle the crucial times of assignment and return. We aim to maximize the opportunity to transform expatriation into a phase of development and empowerment.

Programs :

- 10 to 15 hours individual career support program for expat spouses.
- 4 months group career support program for expat spouses : Job Booster Cocoon.
- 15 to 20 hours individual intercultural coaching for international talents facing integration or management challenges.

Choose Paris Region : <https://connect-with-selected-partners.chooseparisregion.org/?view=grid>

Expat Communication, partenaire attractivité de la Région Ile-de-France

Les services d'intégration des expatriés référencés par la Région Ile-de-France.

Venez pour le business, restez pour la vie

Telle est la promesse de la région Ile-de-France pour attirer les investisseurs étrangers. Expat Communication a été référencé comme partenaire officiel de cette démarche avec ses services d'intégration interculturelle, de coaching pour talents internationaux et d'aide à la carrière pour les conjoints expatriés.

Une promesse d'intégration des expatriés qui convainc

En effet en 200, la région de Paris a accueilli 404 investissements internationaux, soit une augmentation de 20 % par rapport à 2020 malgré la crise sanitaire. Un exploit qui a permis la création de 10 200 nouveaux emplois créés.

Le Brexit contribue à ce mouvement. Fin 2021, 203 projets avaient été confirmés pour l'Île-de-France dans le cadre du Brexit. L'Île-de-France s'affirme en tant que grande place financière européenne.

Une démarche de référencement de partenaires attractivité

Une plate-forme de partenaires de choix permet aux entreprises d'accéder à un réseau de prestataires de services fiables spécialisés en comptabilité, affaires juridiques, recrutement et dans bien d'autres domaines. A l'instar d'Expat Communication, ces entreprises accompagnent depuis longtemps la réussite d'entreprises et d'investisseurs du monde entier en Île-de-France.

Les services d'intégration des talents internationaux d'Expat Communication en Ile-de-France

Notre mission est de partager avec les talents internationaux les clés d'une expatriation réussie et épanouie, pendant toute la durée de leur mission. Ce service est proposé dans le monde entier, en huit langues, et s'appuie sur l'expertise de notre Coach Academy.

Nos services

1. Accompagner les expatriés: en donnant les clés d'une expatriation réussie.

S'installer en France reste un défi.

Nos services sont conçus pour aider les collaborateurs à identifier et à se connecter à leurs défis afin d'établir des stratégies d'adaptation.

Programmes :

- Formation de groupe d'une journée pour les conjoints d'expatriés : Mon projet en expatriation
- Coaching individuel ou en couple de 4 heures : My projet in France.
- Guide de l'installation en France pour Expats : Blossoming in France.
- Plateforme d'information, de communauté et de coaching : Le Club Expat Premium

2. Intelligence Interculturelle : donner les clés de la culture française.

Loin des formations classiques, nos programmes interculturels reposent sur des approches liées au coaching. Ces ateliers, à suivre individuellement ou en groupe, sont destinés à identifier ses valeurs personnelles. Puis de les comparer aux valeurs françaises. A partir de là, les participants peuvent mieux comprendre les défis culturels auxquels ils peuvent être confrontés et explorer les voies d'un comportement positif à long terme.

Cette approche approfondie et personnalisée a rapidement convaincu nos collaborateurs les plus exigeants.

3. Programmes carrières : donner les clés d'une carrière réussie en France.

S'expatrier, c'est prendre un risque professionnel. La plupart du temps, l'expérience est un succès, tant pour l'entreprise que pour le salarié. Mais les rares échecs ont un coût élevé.

Pour les conjoints, l'expatriation est une occasion de se réinventer. Elle ne doit pas être ressentie comme un sacrifice.

Nos programmes de carrière encouragent les expatriés et leurs conjoints à mieux gérer les moments cruciaux de l'affectation et du retour. Notre objectif est de maximiser les opportunités de transformer l'expatriation en une phase de développement et de valorisation.

Programmes :

- Programme individuel de soutien de carrière de 10 à 15 heures pour les conjoints d'expatriés.
- Un programme collectif est destiné aux conjoints, dans les 4 mois qui précèdent ou suivent leur arrivée dans un pays ou leur retour dans leur pays d'origine : le JBC

Choose Paris Region : <https://connect-with-selected-partners.chooseparisregion.org/?view=grid>